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برنامه های سازمان ملی استاندارد برای رشد تولید

رئیس سازمان ملی استاندارد گفت: سازمان ملی استاندارد در دوره تحولی خودش با کیفیت بخشی به تولید کالا و خدماتی که به کشور
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وارد میشود یا در کشور تولید میشود و از کشور صادر میشود، به بازارسازی و رشد تولید کمک میکند.     به گزارش خبرگزاری صدا وسیما

رادیو اقتصاد در برنامه نبض پیشرفت برای بررسی موضوع نقش سازمان ملی استاندارد و اقدامات این سازمان در تحقق شعار سال، با

آقای دکتر اسلام پناه معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان ملی استاندارد  گفتگو کرده است.شرح این گفتگو:   سوال: آیا تدبیری در این

چند روز اندیشیده شده و رویکرد و نظرتان در این باره چه هست؟    اسلام پناه: ما خیلی اهل نظر نیستیم قاعدتا اهل عمل هستیم.  

سوال: دقیقا آنچه که میفرماد مسلما شیوههای اجرایی و برنامههای اجرایی تان خواهد بود.   اسلام پناه: همان طور که مستحضرید

سازمان ملی استاندارد ایران در دوره تحولی خودش نظر به کیفیت بخشی و اطمینان بخشی به تولید کالا و خدماتی که به کشور وارد

میشود یا در کشور تولید میشود و یا از کشور صادر میشود، تمام تلاشش را داشته و از بابت پایداری کیفی تولید و نظارت دقیق به این

زنجیره. وقتی ما کیفیت تولید را در این زنجیره رقم میزنیم در واقع به بازارسازی تولید کمک میکنیم، وقتی تولید بازار داشته باشد قاعدتا

رشد میکند، چه بازار داخلی و چه بازار صادراتی. در حوزه داخلی ما با کیفیت بخشی به ساخت داخل تلاش مان بر این است که این

زنجیره را سهم بازارش را وسیع کنیم و در حوزهی خارج از کشور که در واقع مقیاس اقتصاد تولیدی مان را در خارج از کشور برای بزرگ

کردن لازم است که یکسری مراودات بین المللی را رقم بزنیم.  در مراودات بین المللی ما دیپلماسی کیفیت و دیپلماسی استاندارد را از

ماهها قبل آغاز کردیم، این عدد ۵۳ و نیم میلیارد دلار صادرات غیر نفتی به غیر از برق و اینها را اگر کم بکنیم، اینها یک قسمتی از یک سهم

دیپلماسی کیفیت و استانداردی که ما با کشورهای منطقه و فرامنطقه رقم زدیم در حوزههای مختلف، هم در حوزه کالا و هم در حوزه

خدمات و هم در حوزه حلال، چون ما سهم مان در این بازارها سهم ناچیزی بوده، عدد ۵۳ و نیم عدد هدف گذاری خیلی بزرگی نیست

شاید این چیزی که ما به لطف الهی در سال ۱۴۰۱ به آن دست پیدا کردیم این خودش امیدبخش است، با رشد تولید، ما میتوانیم

پارامترها و مولفههای اثرگذار در تورم را کنترل کنیم، حالا بماند قسمتهایی از آن که بحثهای نظامات پولی، مالی، بانکی که آن لازم است که

تدابیر خاص خودش را دستگاههای اجرایی بنشینند که من میدانم دارند یک کارهایی انجام میدهند، اما در حوزه ما هم که باید مربوط به

صحبت کنیم این زنجیره را ما از ماهها قبل رویش فعال شدیم و همچنان تمرکزمان بیشتر است، با نامگذاری سال توسط مقام معظم

رهبری عزم مان را جدیتر و خیلی محکمتر خواهد بود و تمام پارامترهایی که باعث شود در حوزهی ما احیانا دخلی در تورم داشته باشد را

ما حتما تسهیل خواهیم کرد و عادی سازی و روان سازی را انجام خواهیم داد و تمام نقطه کانونی تمرکز مان را بر رشد تولید و ایجاد یک

بازار مناسب، یک سهم خوب برای تحریک تقاضا قرار میدهیم و امیدواریم که پایان سال یک کارنامه امیدآفرینی را داشته باشیم.   سوال:

چیزی که خیلی مهم است، نقش مردم هم هست در این حوزه و میدانیم توجه عامه میتواند به رشد استانداردها کمک کند، ما امسال اگر

بخواهیم رشد تولید را داشته باشیم جنبههای صادراتی کالاهای ایرانی باید استانداردهای ملی که کف استانداردها هست و علاوه بر آن

استانداردهای بازارهای هدف را هم رعایت کنند به نظر شما شدنی است؟ میتوانیم موفق بشویم و یک صادرات پایدار را در جنبههایی که

مزیت نسبی مطلق ایران بالاست به نمایش بگذاریم و اجرایی کنیم؟    اسلام پناه: مستحضر هستید، در نظر داشته باشید اقتصاد ایران،
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اقتصاد بزرگی است، یعنی زیرساختهای خوبی دارد برای رشد و جهش. ما چیزی برای رقابت کم نداریم، ما در داخل مردم، مردم خوبی

هستند و مصرف کننده، مصرف کنندهی نجیبی هستند، اگر ما مصرف کننده را بتوانیم به سمت یعنی این بر میگردد به تولید کننده، با

تولید کیفی خودش مصرف کننده را به ساخت ایران هدایت کند و علاقمند با نگاه مصرف کننده، یک غیرت مضاعفی نسبت به تولید داخل

پیدا کند ما در تولید داخل میتوانیم رشد خوبی را در حوزه تولید داشته باشیم، در صادرات هم بالاخره یک رقابتی است مابازارهای رقابتی

را در کشورهای هدف داریم در نوعی از صنایع ما، مثل صنایع لبنی ما، بعضی از صنایع تبدیلی ما، صنایع پیچیده ما و غیر از خام فروشیها،

ما قدرت رقابت را در حوزههای هدف داریم.  الان ما تقریبا در همین اجلاسی که اخیرا کمتر از یک هفته پیش در کوآلالامپور بود کشورهای

آسیا و اقیانوسیه صحبتهای خیلی خوبی را و با کشورهای دیگر توافقات خیلی خوبی کردیم کشورهای حوزه جنوب شرق و جنوب غرب

آسیا، ما میتوانیم بازارهای منطقه را قسمتی اش را سهم خودمان بکنیم این شدنی است اصلا اگر فکر کنیم این امکان ندارد نیست؛ ما

امسال صدمین سال تخصیص سازمان ملی استاندارد ملی ایران را جشن میگیریم یعنی یک مردم با کیفیت، با اصالت و نجیب و با

فرهنگ را در حوزه کیفیت کالا و خدمات داریم، چرا نتوانیم بازارهای رقابتی را به دست بگیریم، میتوانیم؛ کما این که قبلا هم دست گرفته

بودیم در سالهای دورتر و این دوباره قابل بازیابی است من خیلی امید دارم اتفاقات خوبی هم در کشورهای منطقه موافقت نامههای

منطقهای بین المللی، مستحضرهستید یکسری اقدامات خوب سیاسی هم دارد رقم میخورد امسال را با همت و با توکل خدا و با

پشتیبانی مردم سال خوب و با رشد تولید و سال کنترل تورم رقم خواهیم زد انشااالله. 
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